

House Rules

- 01.** Do not enter the training area with street shoes.
- 02.** For hygiene reasons, please use a towel on all machines.
- 03.** The used equipment should be cleaned with the cleaning supplies provided.
- 04.** Training equipment may only be used for its intended purpose and in the designated area. Please put the used training equipment back in the provided place.
- 05.** Treat the studio furnishings with the utmost care. The user is liable for negligent or willful damage to the studio equipment.
- 06.** Intense exercise can also be done quietly. Please show respect.
- 07.** The use of drinking bottles is only permitted in the aerobics and endurance areas.
- 08.** The consumption of food is prohibited in the entire training facility.
- 09.** The fitness room is available to guests aged 14 and older. A legal guardian must be present for underage users.
- 10.** Pets are not allowed in the training area.
- 11.** When taking private photos and film recordings, the general personal rights of third parties must be observed. Commercial photography and filming without the permission of Townhouse Dresden is prohibited.
- 12.** The management reserves the right to issue a house ban in the event of repeated non-compliance with the house rules.
- 13.** Follow the instructions of the staff.
- 14.** Please take care of the valuable items you bring with you. The hotel is not liable for their loss.
- 15.** You are responsible for using the equipment. The hotel is not liable for any damage caused by improper use or overestimating your own abilities.

We would like to thank you for complying with the house rules.

Your Team Townhouse Dresden



Hausordnung

- 01.** Betreten Sie den Trainingsbereich nicht mit Straßenschuhen.
- 02.** Verwenden Sie aus hygienischen Gründen bei allen Geräten ein Handtuch.
- 03.** Die benutzten Trainingsgeräte sind mit dem bereitgestellten Reinigungsmittel zu säubern.
- 04.** Trainingsgeräte dürfen nur ihrem Verwendungszweck entsprechend und im dafür vorgesehenen Bereich benutzt werden. Bitte legen Sie verwendete Trainingsgeräte an den dafür vorgesehenen Platz zurück.
- 05.** Behandeln Sie die Studioeinrichtung mit größter Sorgfalt. Bei fahrlässiger oder mutwilliger Beschädigung haftet der Nutzer.
- 06.** Intensives Training kann auch leise erfolgen. Nehmen Sie bitte Rücksicht.
- 07.** Die Verwendung von Trinkflaschen ist nur im Aerobic Bereich und im Ausdauerbereich geduldet.
- 08.** Der Verzehr von mitgebrachten Speisen ist im Trainingsbereich untersagt.
- 09.** Der Fitnessraum steht Gästen ab 14 Jahre zur Verfügung. Bei minderjährigen Nutzern muss ein Erziehungsberechtigter anwesend sein.
- 10.** Haustiere sind im Trainingsbereich verboten.
- 11.** Beim Anfertigen von privaten Foto- und Filmaufnahmen ist das allgemeine Persönlichkeitsrecht Dritter zu beachten. Gewerbliche Foto- und Filmaufnahmen ohne Genehmigung sind durch das Townhouse Dresden untersagt.
- 12.** Die Geschäftsführung behält sich vor, bei wiederholter Nichteinhaltung der Hausordnung, ein Hausverbot zu erteilen.
- 13.** Leisten Sie den Anordnungen des Personals Folge.
- 14.** Achten Sie auf mitgebrachte Wertgegenstände. Das Hotel übernimmt hierfür keine Haftung.
- 15.** Die Nutzung erfolgt in Ihrer Eigenverantwortung. Für entstandene Schäden durch unsachgemäße Nutzung oder Selbstüberschätzung haftet das Hotel nicht.

Wir bedanken uns bei Ihnen für die Einhaltung der Hausordnung.

Ihr Townhouse Dresden Team

